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Motion till kommunfullmäktige den 29 mars 2017 

Behovet av en policy om kommunens mineralresurser 
Idag finns inte ett övergripande dokument om hur kommunen ska hantera enskilda 
förfrågningar om omfattande bergssprängningar liknande täktverksamhet, exempelvis i 
samband med bygglov. Tveksamhet kan uppstå om ett ärende bör hanteras som en ansökan 
av en täktverksamhet eller som en bygglovsansökan. Det finns inte heller en policy/karta/
plan över var i Värmdö bergstäkter kan tillåtas.  
   
Om man inte har en övergripande strategi utan behandlar varje täktverksamhet som ett 
enskilt ärende eller behandlar större bergssprängningar som bygglovsärenden riskerar vi att 
få en situation på Värmdö där vi har bergstäkter lite här och var i kommunen. Det kan vara 
både små och större bergstäkter men båda lämnar öppna sår i landskapet med påverkan på 
omkringliggande ekosystem. 
  
Miljöpartiet anser att täktverksamhet endast bör ske i samband med planering av 
industrimark, infrastruktur och större bostadsområden där bergsprängning av större partier 
är nödvändig och att det bör finnas ett regelverk för när ett bygglovsärende istället bör 
hanteras som en täktverksamhet.  

Miljöpartiet föreslår därför:  

- att en policy/plan tas fram om bevarandet av mineralresurser i Värmdö Kommun 
med riktlinjer för när en bergstäkt eller större sprängningar av berg kan tillåtas och 
en karta som visar var i kommunen det kan tillåtas. 

  
- Att det i ovan dokument tydligt framgår när ett bygglovsärende respektive en 

bygganmälan ska kompletteras med en ansökan om täktverksamhet. 

Filip Joelsson och Hanna Thorell 
Miljöpartiet de gröna i Värmdö


